

**Aggregate Holdings S.A., Luxembourg**

**ISIN DE000A184P98**

**Disclosure of inside information pursuant to Art. 17 EU Market Abuse Regulation (MAR)**

**Aggregate Holdings S.A. plans tap issue on its existing 5.0 % notes 2016/2021**

Luxembourg, 20 October 2017 – The management of Aggregate Holdings S.A. today decided in principle to tap its existing 5.0% notes 2016/2021 currently outstanding at EUR 310 million (ISIN DE000A184P98) and to issue new notes to institutional investors by way of private placements. The volume of the tap issue is expected to be up to EUR 40 million.

**Aggregate Holdings S.A., Luxembourg  
The Management**

**Aggregate Holdings S.A., Luxemburg**

**ISIN DE000A184P98**

**Veröffentlichung einer Insiderinformation  
gemäß Artikel 17 der Marktmissbrauchsverordnung**

**Aggregate Holdings S.A. plant Aufstockung der bestehenden 5,0 % Anleihe 2016/2021**

Luxemburg, 20. Oktober 2017 - Die Geschäftsführung der Aggregate Holdings S.A. Luxemburg hat am heutigen Tage im Grundsatz beschlossen, die bestehende, in Höhe von ca. EUR 310 Mio. valutierende 5,0% Anleihe 2016/2021 (ISIN: DE000A184P98) um voraussichtlich bis zu EUR 40 Mio. aufzustocken. Die neuen Schuldverschreibungen sollen im Wege von internationalen Privatplatzierungen bei institutionellen Investoren platziert werden.

**Aggregate Holdings S.A., Luxemburg  
Die Geschäftsführung**